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OBČINA KOZJE                                                                                                  predlog         
OBČINSKI SVET                                                                                                              

 
ZAPISNIK  

15. SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE KOZJE,  
DNE  17. 12. 2020 OB 17. URI V PROSTORIH VEČNAMENSKEGA CENTRA KOZJE 
  
Prisotni so bili g. Ivič Nikola, g. Jagrič Jernej, ga. Kostajnšek Anja, g. Kunej Marko, g. Plahuta 
Franc, g. Prešiček Boštjan, g. Šulc Jernej, g. Volaušek Filip, g. Žlender Franc in iz občinskega 
urada ga. Bercko Nives, ga. Jug Irena, ga. Kunst Suzana, ga. Lupše Sanja, ga Reher Andreja in ga. 
Zakošek Polona.  
Na seji je bil prisotna predsednica Nadzornega odbora Občine Kozje ga. Grobelšek Milena.  
 
Ga. županja je predlagala razširitev dnevnega reda, in sicer je predlagala novo točko 16, ki bi se 
glasila Predlog sklepa o ukinitvi družbene lastnine v splošni rabi. Vse naslednje točke bi se 
preštevilčile. 
 
Na seji je bilo prisotnih devet svetnikov.  
Svetniki so soglasno potrdili predlog razširitve dnevnega reda v 16. točki, z besedilom  
16. Predlog sklepa o ukinitvi družbene lastnine v splošni rabi. Vse naslednje točke se 
preštevilčijo. 
 
Na seji je bilo prisotnih devet svetnikov.  
Svetniki so soglasno sprejeli naslednji predlagani dnevni red: 

1. Predlog zapisnika 14. redne seje  
2. Poročilo o realizaciji sklepov 14. redne seje  
3. Predlog Odloka o proračunu Občine Kozje za leto 2021 – prva obravnava  
4. Predlog Odloka o oskrbi s pitno vodo na območju občin Rogaška Slatina, Šmarje pri 

Jelšah, Podčetrtek, Rogatec, Kozje, Bistrica ob Sotli in Poljčane – prva obravnava  
5. Predlog Odloka o odvajanju in čiščenju komunalne in padavinske odpadne vode na 

območju občin Rogaška Slatina, Šmarje pri Jelšah, Podčetrtek, Rogatec, Kozje in Bistrica 
ob Sotli – prva obravnava  

6. Predlog Odloka o zbiranju določenih vrst komunalnih odpadkov v občinah Rogaška 
Slatina, Šmarje pri Jelšah, Podčetrtek, Rogatec, Kozje in Bistrica ob Sotli – prva 
obravnava  

7. Predlog Pravilnika o tarifnem sistemu za obračun storitev ravnanja s komunalnimi 
odpadki v občinah Rogaška Slatina, Šmarje pri Jelšah, Podčetrtek, Rogatec, Kozje in 
Bistrica ob Sotli – prva obravnava  

8. Predlog sklepa za izdajo soglasja za najem kredita za financiranje nakupa specialnega 
komunalnega vozila – smetarskega vozila  

9. Predlog Odloka o dopolnitvi Odloka o sofinanciranju športnih programov v Občini 
Kozje – prva obravnava  

10. Predlog Odloka o spremembi  Odloka o  nadomestilu za uporabo stavbnih zemljišč v 
Občini Kozje – prva obravnava  

11. Predlog Pravilnika o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o dodeljevanju denarne 
socialne pomoči v Občini Kozje  

12. Soglasje k ceni socialnovarstvene storitve pomoč družini na domu  
13. Predlog sklepa o vrednosti točke za izračun komunalne takse v letu 2021  
14. Predlog sklepa o določitev vrednosti točke za izračun nadomestila za uporabo stavbnega 

zemljišča 
15. Predlaganje kandidatov za imenovanje sodnikov porotnikov  
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16. Predlog sklepa o ukinitvi družbene lastnine v splošni rabi  
17. Predlog Sklepa o obravnavi in potrjevanju investicijske dokumentacije  
18. Obvestilo o začasnem financiranju javne porabe v Občini Kozje za leto 2021 
19. Pobude in vprašanja 
20. Razno. 

 
K 1. TOČKI  
 
Ob glasovanju je bilo prisotnih devet svetnikov. 
Svetniki so z devetimi glasovi potrdili zapisnik 14. redne seje. 
 
K 2. TOČKI  
 
Poročilo o realizaciji sklepov 14. redne seje so svetniki prejeli v gradivu in nanj ni bilo pripomb. 
 
K 3. TOČKI  
 
Ga. županja je svetnikom predstavila predlog Odloka o proračunu Občine Kozje za leto 2021 v 
prvi obravnavi. 
 
V razpravi so sodelovali g. Jagrič, g. Plahuta, g. Žlender, g. Šulc, g. Prešiček in ga. Kunst. 
 
Ob glasovanju je bilo prisotnih devet svetnikov. 
Svetniki so z devetimi glasovi sprejeli naslednji sklep: 
 
Občinski svet Občine Kozje sprejme Odlok o proračunu Občine Kozje za leto 2021 v prvi 
obravnavi. 
 
Občinski svet Občine Kozje daje predlog Odloka o proračunu Občine Kozje za leto 2021  
v prvi obravnavi v JAVNO RAZPRAVO. 
Zaradi ukrepov za preprečevanje širjenja bolezni SARS-CoV-2 (COVID 19) lahko vsi 
zainteresirani vpogledajo v predlog proračuna na spletni strani Občine Kozje 
https://www.kozje.si. 
Pisni predlogi in pripombe se lahko do zaključka javne razprave, to je do 5. 1. 2021,  
posredujejo na naslov: Občina Kozje, Kozje 37, 3260 Kozje, ali na elektronski naslov 
obcina.kozje@siol.net. 
 
Občinski svet Občine Kozje sprejme Kadrovski načrt Občinske uprave Občine Kozje za 
leti 2021 in 2022. 
 
Občinski svet Občine Kozje sprejme Letni načrt ravnanja s stvarnim premoženjem 
Občine Kozje za leto 2021. 
 
Občinski svet Občine Kozje sprejme Sklep o določitvi skupne vrednosti nepredvidenih 
pravnih poslov, ki niso zajeti v Načrtu ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Kozje za 
leto 2021. 
 
Občinski svet Občine Kozje sprejme Letni program športa za leto 2021. 
 
Na sejo sta prišla direktor OKP g. Pirš Bojan in vodja pravno kadrovske službe ga. Turin Alenka. 
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K 4. TOČKI 
 
G. Pirš je svetnikom predstavil predlog Odloka o oskrbi s pitno vodo na območju občin Rogaška 
Slatina, Šmarje pri Jelšah, Podčetrtek, Rogatec, Kozje, Bistrica ob Sotli in Poljčane v prvi 
obravnavi. 
 
V razpravi so sodelovali g. Prešiček, g. Plahuta in ga. Kunst. 
 
Ob glasovanju je bilo prisotnih devet svetnikov. 
Svetniki so z devetimi glasovi sprejeli naslednji sklep: 
Občinski svet Občine Kozje sprejme g Odlok o oskrbi s pitno vodo na območju občin 
Rogaška Slatina, Šmarje pri Jelšah, Podčetrtek, Rogatec, Kozje, Bistrica ob Sotli in 
Poljčane v prvi obravnavi. 
 
K 5. TOČKI 
 
G. Pirš je svetnikom predstavil predlog Odloka o odvajanju in čiščenju komunalne in padavinske 
odpadne vode na območju občin Rogaška Slatina, Šmarje pri Jelšah, Podčetrtek, Rogatec, Kozje 
in Bistrica ob Sotli v prvi obravnavi. 
 
Ob glasovanju je bilo prisotnih devet svetnikov. 
Svetniki so z devetimi glasovi sprejeli naslednji sklep: 
Občinski svet Občine Kozje sprejme  Odlok o odvajanju in čiščenju komunalne in 
padavinske odpadne vode na območju občin Rogaška Slatina, Šmarje pri Jelšah, 
Podčetrtek, Rogatec, Kozje in Bistrica ob Sotli v prvi obravnavi. 
 
K 6. TOČKI 
 
G. Pirš je svetnikom predstavil predlog Odloka o zbiranju določenih vrst komunalnih odpadkov 
v občinah Rogaška Slatina, Šmarje pri Jelšah, Podčetrtek, Rogatec, Kozje in Bistrica ob Sotli v 
prvi obravnavi. 
 
Ob glasovanju je bilo prisotnih devet svetnikov. 
Svetniki so z devetimi glasovi sprejeli naslednji sklep: 
Občinski svet Občine Kozje sprejme predlog Odloka o zbiranju določenih vrst 
komunalnih odpadkov v občinah Rogaška Slatina, Šmarje pri Jelšah, Podčetrtek, 
Rogatec, Kozje in Bistrica ob Sotli v prvi obravnavi. 
 
K 7. TOČKI 
 
G. Pirš je svetnikom predstavil predlog Pravilnika o tarifnem sistemu za obračun storitev 
ravnanja s komunalnimi odpadki v občinah Rogaška Slatina, Šmarje pri Jelšah, Podčetrtek, 
Rogatec, Kozje in Bistrica ob Sotli v prvi obravnavi. 
 
Ob glasovanju je bilo prisotnih devet svetnikov. 
Svetniki so z devetimi glasovi sprejeli naslednji sklep: 
Občinski svet Občine Kozje  sprejme predlog Pravilnika o tarifnem sistemu  za obračun 
storitev ravnanja s komunalnimi odpadki v občinah Rogaška Slatina, Šmarje pri Jelšah, 
Podčetrtek, Rogatec, Kozje in Bistrica ob Sotli  v prvi obravnavi. 
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K 8. TOČKI 
 
G. Pirš je svetnikom predstavil predlog sklepa za izdajo soglasja za najem kredita za financiranje 
nakupa specialnega komunalnega vozila – smetarskega vozila. 
 
Ob glasovanju je bilo prisotnih devet svetnikov. 
Svetniki so z devetimi glasovi sprejeli naslednji sklep: 
Občinski svet Občine Kozje izdaja soglasje za najetje kredita za nakup novega 
specialnega komunalnega vozila – smetarskega vozila, ki ga bo najelo podjetje OKP 
Rogaška Slatina d.o.o. v višini 12.915,00 € pod pogojem, da javno podjetje zagotovi 
sredstva za servisiranje dolga iz neproračunskih virov (amortizacije osnovnih sredstev 
podjetja) in da obveznosti iz kredita ne bodo nikoli in v nobenem primeru bremenile 
občinskega proračuna. 
 
Sejo sta zapustila g. Pirš in ga. Turin. 
 
K 9. TOČKI 
 
Ga. Zakošek je svetnikom predstavila predlog Odloka o dopolnitvi Odloka o sofinanciranju 
športnih programov v Občini Kozje v prvi obravnavi. 
 
Ker na predlog Odloka o dopolnitvi Odloka o sofinanciranju športnih programov v Občini 
Kozje v prvi obravnavi ni bilo pripomb, je ga. županja predlagala, da svetniki glasujejo za 
omenjeni predlog v prvi in drugi obravnavi. 
 
Ob glasovanju je bilo prisotnih devet svetnikov. 
Svetniki so soglasno odločili, da se za Odlok o sofinanciranju športnih programov v 
Občini Kozje glasuje v prvi in drugi obravnavi. 
 
Ob glasovanju je bilo prisotnih devet svetnikov. 
Svetniki so z devetimi glasovi sprejeli naslednji sklep: 
Občinski svet Občine Kozje sprejme Odlok o dopolnitvi Odloka o sofinanciranju 
športnih programov v Občini Kozje v prvi obravnavi. 
 
Ob glasovanju je bilo prisotnih devet svetnikov. 
Svetniki so z devetimi glasovi sprejeli naslednji sklep: 
Občinski svet Občine Kozje sprejme Odlok o dopolnitvi Odloka o sofinanciranju 
športnih programov v Občini Kozje v drugi obravnavi. 
 
K 10. TOČKI 
 
Ga. Reher je svetnikom predstavila predlog Odloka o spremembi Odloka o nadomestilu za 
uporabo stavbnih zemljišč v Občini Kozje v prvi obravnavi. 
 
Ker na predlog Odloka o spremembi Odloka o nadomestilu za uporabo stavbnih zemljišč v 
Občini Kozje v prvi obravnavi ni bilo pripomb, je ga. županja predlagala, da svetniki glasujejo za 
omenjeni predlog v prvi in drugi obravnavi. 
 
Ob glasovanju je bilo prisotnih devet svetnikov. 
Svetniki so soglasno odločili, da se za Odlok o spremembi Odloka o nadomestilu za 
uporabo stavbnih zemljišč v Občini Kozje glasuje v prvi in drugi obravnavi. 
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Ob glasovanju je bilo prisotnih devet svetnikov. 
Svetniki so z devetimi glasovi sprejeli naslednji sklep: 
Občinski svet Občine Kozje sprejme Odlok o spremembi Odloka o nadomestilu za 
uporabo stavbnih zemljišč v Občini Kozje glasuje v prvi obravnavi. 
 
Ob glasovanju je bilo prisotnih devet svetnikov. 
Svetniki so z devetimi glasovi sprejeli naslednji sklep: 
Občinski svet Občine Kozje sprejme Odlok o spremembi Odloka o nadomestilu za 
uporabo stavbnih zemljišč v Občini Kozje glasuje v drugi obravnavi. 
 
K 11. TOČKI 
 
Ga. Reher je svetnikom predstavila predlog Pravilnika o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o 
dodeljevanju denarne socialne pomoči v Občini Kozje. 
 
Ob glasovanju je bilo prisotnih devet svetnikov. 
Svetniki so z devetimi glasovi sprejeli naslednji sklep: 
Občinski svet Občine Kozje sprejme Pravilnik o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o 
dodeljevanju denarne socialne pomoči v Občini Kozje. 
 
K 12. TOČKI 
 
Soglasje k ceni socialnovarstvene storitve pomoč družini na domu sta svetnikom predstavila ga. 
Reher in g. Šulc, predsednik Odbora za družbene dejavnosti. 
 
Ob glasovanju je bilo prisotnih devet svetnikov. 
Svetniki so z devetimi glasovi sprejeli naslednji sklep: 

I. 
Cena storitve Pomoč družini na domu znaša v letu 2021  20,55 EUR  na efektivno uro, od 
tega znašajo stroški za neposredno socialno oskrbo  17,86 EUR, stroški vodenja pa 2,69 
EUR. 

II. 
Občina Kozje subvencionira ceno socialnovarstvene storitve pomoč družini na domu iz 
proračunskih sredstev uporabnikom storitve v višini 14,55 EUR na efektivno uro.  
Končna cena storitve za uporabnika, zmanjšana za subvencijo občine znaša 6 EUR na 
efektivno uro. 

III. 
Cena ure storitve, opravljene v nedeljo, na dan državnega praznika ali dela prostega dne,  
znaša 22,32 EUR na efektivno uro, subvencija občine znaša 15,81  EUR na efektivno uro, 
končna cena za uporabnika znaša 6,51 EUR. 

IV. 
Ta sklep prične veljati naslednji dan po objavi v Uradnem glasilu e-občina, uporabljati se 
začne 1. 1. 2021. 
 
K 13. TOČKI 
 
Predlog sklepa o vrednosti točke za izračun komunalne takse v letu 2021 sta svetnikom 
predstavila ga. Bercko in g. Kunej, predsednik Odbora za komunalne dejavnosti, urejanje 
prostora in varstvo okolja. 
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V razpravi je sodeloval g. Šulc. 
 
Ob glasovanju je bilo prisotnih devet svetnikov. 
Svetniki so z devetimi glasovi sprejeli naslednji sklep: 
Vrednost točke za izračun komunalne takse znaša za leto 2021  0,030 EUR. 
Sklep prične veljati naslednji dan po objavi v Uradnem glasilu e-občina, uporabljati pa se 
prične s 1. 1. 2021. 
 
K 14. TOČKI 
 
Predlog sklepa o določitev vrednosti točke za izračun nadomestila za uporabo stavbnega 
zemljišča je svetnikom predstavila ga. Reher. Ga. Kunst je dodala pojasnilo, zakaj je prišlo v 
letošnjem letu pri nekaterih zavezancih do povišanja zneska. 
 
Ob glasovanju je bilo prisotnih devet svetnikov. 
Svetniki so z devetimi glasovi sprejeli naslednji sklep: 
Vrednost točke za izračun nadomestila za uporabo stavbnih zemljišč na območju Občine 
Kozje za leto 2021 znaša  0,00057 EUR. 
Sklep prične veljati naslednji dan po objavi v Uradnem glasilu e-občina, uporabljati pa se 
prične s 1. 1. 2021. 
 
K 15. TOČKI 
 
Ga. Reher je svetnikom predstavila točko v zvezi s predlaganjem kandidatov za imenovanje 
sodnikov porotnikov. 
 
K 16. TOČKI 
 
Ga. Reher je svetnikom predstavila predlog sklepa o ukinitvi družbene lastnine v splošni rabi. 
 
Ob glasovanju je bilo prisotnih devet svetnikov. 
Svetniki so z devetimi glasovi sprejeli naslednji sklep: 

I. 
Ukine se status družbene lastnine v splošni rabi na zemljišču parc. št. 1475/1, k.o. 1245 
PODSREDA (ID3047975) in parc. št. 1641/5, k.o. 1245 PODSREDA (ID4559257). 

II. 
Na nepremičninah iz 1. točke tega sklepa se vknjiži lastninska pravica v korist Občine 
Kozje. 

III. 
Ta sklep začne veljati naslednji dan po objavi v Uradnem glasilu e-občina.  
 
K 17. TOČKI 
 
Predlog Sklepa o obravnavi in potrjevanju investicijske dokumentacije je svetnikom predstavila 
ga. Kunst. 
 
Ob glasovanju je bilo prisotnih devet svetnikov. 
Svetniki so z devetimi glasovi sprejeli naslednji sklep: 
Občinski svet Občine Kozje pooblašča županjo Občine Kozje Milenco Krajnc, da 
obravnava in potrjuje investicijsko dokumentacijo, ki je podlaga za uvrstitev projektov oz. 
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investicij v Odlok o proračunu Občine Kozje za leto 2021 in Načrt razvojnih programov 
za obdobje 2021-2024 ter spremembe in dopolnitve le teh. 
 
K 18. TOČKI 
 
Ga. Reher je svetnikom seznanila z obvestilom o začasnem financiranju javne porabe v Občini 
Kozje za leto 2021. 
 
K 19. TOČKI 
 
G. Šulc je opozoril, da je v upravi Kozjanskega parka v Podsredi zaradi namestitve WIFI4EU 
internetna povezava zelo slaba. Ga. Bercko je pojasnila, da je planirana zamenjava zunanjih 
oddajnikov, s čimer bi rešili omenjeni problem. 
  
G. Prešiček je vprašal, kako daleč je zadeva v zvezi z izborom izvajalca za ureditev pokritosti z 
internetnim signalom in ali so krajevne skupnosti že posredovale podatke o lokacijah, kjer nimajo 
signala. Vztrajati bo namreč potrebno, da se pokrijejo vse bele lise. Šentjurski spisek upošteva 
čisto vse zahtevke, tako bi moralo biti tudi pri nas. Ga. Lupše je odgovorila, da zaradi trenutne 
situacije z investitorjem še ni prišlo do dogovora, menda bodo v začetku leta obveščali o 
planiranih aktivnostih. Krajevne skupnosti so dale zelo različne odgovore, ene podrobne, druge 
bolj splošne. Ga. županja je dodala, da investitor na Osredku ni zainteresiran ob ureditvi 
vodovoda za hkratno ureditev optičnega omrežja. G. Plahuta je predlagal, da se na Osredku 
vseeno vzpostavi kanalizacija za optično omrežje in zagotovijo pogoji za morebitno nadgradnjo. 
 
G. Kunej je podal pobudo, da se v objektu Podsreda 37, kjer je bila včasih pošta oziroma kasneje 
KS, uredi stanovanje. Ga. županja se je strinjala, da je potrebno objektu zagotoviti vsebino. 
Ureditev stanovanja bi bil kar velik finančni zalogaj. S KS Podsreda bi bilo potrebno uskladiti 
odločitev, ali ne bi bilo bolj smiselno objekt prodati. 
 
G. Plahuta je opozorila na nevarnost nesreče ob razpadanju Regvatove hiše na Pilštanju. Ga. 
Bercko je pojasnila, da je občina primer že posredovala ustrezni inšpekcijski službi, vendar je ta 
podala mnenje, da objekt ni nevaren. Ga. županja je predlagala, da g. Plahuta kontaktira lastnike 
za ureditev zadeve, v nasprotnem primeru bo občina primorana ponovno pozvati inšpekcijske 
službe. 
 
K 20. TOČKI 
 
Svetniki g. Žlender, g. Kunej, g. Šulc in g. Jagrič so pohvalili hitro ukrepanje pri urejanju javnih 
površin ter dobro delo delavce, ki so za to zadolženi. G. županja se je pridružila pohvalam in 
dodala, da je trenutna ekipa dveh zaposlenih in treh delavcev, ki so zaposleni preko javnih del, 
zelo dobro usklajena in učinkovita. 
 
G. Plahuta je izpostavil problem glede pridobitve vodnega dovoljenja za lastne vodovode. Želel 
bi, da čim več lastnikov lastnih vodovodov ohranilo pravico koriščenja te vode. Vprašal je, kako 
je to rešeno v Lesičnem. Ga. Bercko je odgovorila, da so vsi lastniki zasebnih vodovodov, ki so 
zaprosili za mnenje, prejeli obvestila oziroma odgovore. 
 
Seja je bila zaključena ob 19. 30. 
 
Zapisnik povzela:  
Polona Zakošek 
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Datum:                                                                      ŽUPANJA OBČINE KOZJE 
Številka:                                                                              Milenca KRAJNC 


